
 

 

 

 

 

REUNIÓ DE LA MESA PER A LA REACTIVACIÓ D’ALCOI 

 

Dia: 10 de juny de 2020 

Inici: 17.10 hores 
Final: 18.05 hores 
 

 

La reunió se celebra a la Sala de Plens de l’Ajuntament d’Alcoi i assisteixen en 
representació dels grups municipals: 
 

Antonio Francés Pérez Alcalde 

Jordi Valentí Martínez Juan Portaveu del grup municipal SOCIALISTA 

Juan Enrique Ruiz Doménech Portaveu del grup municipal PARTIDO 
POPULAR 

Màrius Ivorra Torregrosa Portaveu del grup municipal COMPROMÍS 
ALCOI 

Rosa María García González Portaveu del grup municipal  CIUDADANOS 

Cristian Santiago de Jesús Portaveu del grup municipal PODEM 

Sandra Obiol Francés Portaveu del grup municipal GUANYAR 
ALCOI 

David Andrés Abad Giner Portaveu del grup municipal  VOX 

Aranza de Gracia Gomis Regidora del grup municipal SOCIALISTA 

María Baca Nicolás Regidora del grup municipal SOCIALISTA 

Carolina Ortiz Pineda Regidora del grup municipal SOCIALISTA 

Miguel Juan Reig Regidor del grup municipal SOCIALISTA 

Alberto Belda Ripoll Regidor del grup municipal SOCIALISTA 

Raül Llopis Palmer Regidor del grup municipal SOCIALISTA 

 

 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Com estava previst, anem a parlar hui de les activitats d’oci i cultura per a 
l’estiu, per a tots els col·lectius independentment de l’edat. Es tracta d’una 
proposta condicionada a la normativa per la Covid-19, on la distància social i 
les mascaretes continuaran fins a superar la pandèmia, seguint el que 
marquen diferents organismes i institucions, com és el cas de la Federació 



 

per als esports. 
 
Els regidors han vingut perquè cada departament explique, si us sembla bé, 
la llista d’activitats, sabent, com deia, que estarà supeditat a si es poden fer 

per qüestions sanitàries. En funció de l’acollida, es pot augmentar o abaixar 
la periodicitat. Es tracta que els mesos de juliol i agost siguen el més actius 
possibles, ja que aquest any una part important no eixirà de la ciutat per 
vacances, per diners o per prudència. Comença Aranza. 
 
(Els regidors dels diferents grups de l’oposició tenen el document amb les 
propostes). 
 
 
ARANZA DE GRACIA 

 
Hem fet una recopilació de propostes a través del CLIA, de coses que es 
poden fer per a la infància i adolescència, coordinat amb el programa APPI, 
per a xiquets i xiquetes. Moltes són transversals, impliquen departaments 
com el d’Esports, Cultura, Joventut... Hem elaborat una llista, a l’espera de 
poder realitzar i temporalitzar. 
 
Continue amb les activitats previstes en Igualtat, on mirem la perspectiva de 
gènere. Les hem elaborades amb les entitats amb què es treballa. Els tècnics 
són els que proposen i moltes es treballen en centres educatius. Són 
propostes per a joves, musicals, cinema... que busquen el suport de grups de 
la ciutat en matèria cultural i esportiva, entre altres. Volem aprofitar per donar 
visibilitat als col·lectius. 
 
MARIA BACA 

 
En Joventut hem volgut aprofitar la transversalitat de les regidories, que siga 
d’interés i no duplicar. Per la situació de la Covid-19 fem més ús de les noves 
tecnologies i treballem activitats amb molta informació pròpia i també amb 
Igualtat, Medi Ambient… 
 
El programa de cuina de sabors ha funcionat molt bé. També ha agradat molt 
el magazín de cine i estem fent molts cursos que van molt bé. Fer activitats a 
l’aire lliure no és fàcil, ja que han de ser grups reduïts i tenint en compte les 
mesures de seguretat, però hem treballat una programació, tenim una 
programació del Club Jove. Per altra banda, tenim coses que no estan 
tancades, com ara espectacles de màgia, concerts i altres. 
 
 
 
 



 

JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Pots explicar el Club Jove? 
 
MARÍA BACA 
 
Dins de l’Espai Jove està el Club Jove, amb activitats a banda del CCJ. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Al juliol sí que hi haurà escoletes d’estiu de diferents entitats, com la dels 
veïns de Batoi, el campus de l’Alcoyano… i estem col·laborant amb aquestes 
entitats, que dins de les limitacions tinguen espai suficient. 
 
CAROLINA ORTIZ 
 
Els majors són un col·lectiu de risc, fa temps que estan sense fer res i hem 
pensat fer algunes activitats a l’aire lliure, en diferents barris, en els parcs. 
Hem programat ioga, gimnàstica, pintura i ball, que a més serviran per a 
donar més visibilitat a les Aules i retrobar-se. Els ho hem dit i estan 
encantats. Cal tenir en compte que les Aules de la Tercera Edat no 
començaran fins a l’octubre com a mínim. 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
En funció de la demanda, es veurà si a l’agost podem fer alguna activitat. 
 
CAROLINA ORTIZ 

 
Sí, cine, diferents activitats culturals… 
 
 
MIGUEL JUAN REIG 
 
En Esports anem a fer el Campus multiesportiu a l’Eduardo Latorre; al final, 
dues setmanes per a cada grup perquè puga haver-hi més participació. És 
per a xiquets i xiquetes de 6 a 13 anys, i són 85 euros per dues setmanes. I 
al final se n’ha fet un altre de 4 a 6 anys. 
 
A banda, tenim altres activitats, com l’esport en família, amb jocs habituals en 
parcs, que resta veure si es pot dur a terme per qüestions de seguretat i 
desinfecció, i que és interessant perquè és per a compartir amb la família. 
També veurem si podem fer una jornada d’orientació, iniciació a l’escalada, 
hem contactat també amb l’empresa de Tomás, però falta acabar de 



 

concretar. Està en funció del pressupost. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Comenta també allò de les piscines. 
 
MIGUEL JUAN REIG 
 
Han canviat un poc les mesures establertes, per veure si podem fer el mateix 
bo, perquè es pot donar la capacitat que teníem, i si en algun moment 
puntual està completa la capacitat, tancarem. 
 
Les escoletes de moment no és que no hi entraran, però es desviarà tot a la 
piscina municipal, amb les mesures necessàries. Si alguna no vol, que ho 
diga la mateixa escoleta. A la de Batoi l’any passat hi havia un centenar de 
xiquets i xiquetes. Amb eixa cabuda és impossible. Estem acabant de 
perfilar-ho tot. 
 
La setmana que ve entrem en la fase 3, n’estem preparant l'esborrany, però 
ens esperem fins dilluns per veure l'última publicació. Pràcticament s’obrin 
totes les instal·lacions, a l’Eduardo Latorre, amb cita prèvia per a les 
activitats dirigides i la piscina. Al gimnàs les mesures fixen el 50%, donarem 
més cobertura als abonats, que hi puguen gaudir. 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 
En Medi Ambient està previst fer totes les activitats al carrer i alguna ja s'ha 
fet abans amb èxit, com l'excursió a la Cova Juliana. També es proposa, 
entre altres, una ruta teatralitzada en espais per a donar a conéixer la 
història, diferents visites de la mà de Cultura o Turisme, rutes a la fresca que 
tenen molt d’èxit i per senders menys coneguts. En definitiva, per gaudir de la 
ciutat i de l’entorn. 
 
ROSA GARCÍA 
 
Quasi tot és en la natura; s’hi pot anar amb gossos? 
 
ALBERTO BELDA 
 
Les escoles infantils municipals fan escoleta d’estiu, amb ràtios molt 
reduïdes, sobretot per la conciliació. Els centres de Primària que havien fet 
escoles d’estiu van a continuar apostant-hi, amb les ràtios que es fixen. La 
forma d’accedir des de Serveis Socials serà la mateixa d’altres anys, 
avaluaran quines famílies ho necessiten i supose que s’ampliarà el criteri per 
a la integració. 



 

 
Per altra banda, com que hi ha moltes activitats d’altres departaments, hi 
donarem cobertura. 
 

 
RAÜL LLOPIS 
 
Hem treballat transversalment totes les regidories. Per no reiterar-me, vull dir 
només qüestions com que treballem el cinema aquest any amb un valor 
afegit, ja que en estar treballant amb l’Escola d’Art en Animalcoi, 
programarem pelis d’animació, com són ‘Buñuel en el laberinto de las 
tortugas’, que va ser premiada als Goya; y ‘Memorias de un hombre en 
pijama’, de Paco Roca. Va calant el missatge del festival d’animació i veurem 
cine de nivell. En qualsevol cas, volem tocar un poc de tot i estem perfilant la 
resta de títols. 
 
Per altra banda, cal assenyalar que, com es veu en el document, el que hem 
fet és el que fem tots els estius, com és donar protagonisme a les entitats 
musicals, amb concerts de diferents formats i en diferents llocs de la ciutat. 
S’ha de veure com apropem la música en diferents formats, fer audicions de 
dolçaines, entre altres coses, que no figuren encara al document, com fer 
activitats en família a l’entorn de les exposicions que estan obertes. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
És important que revisem el document i si veiem alguna cosa a afegir-hi, que 
ens ho digueu i ho valorem, perquè puga millorar-se, i a final de juny tancar 
un calendari definitiu, intentant no solapar-se els uns amb els altres. 
 
ARANZA DE GRACIA 

 
Hi volia afegir una cosa: vull resaltar que farem algunes activitats amb entitats, 
com pot ser la Protectora, entre altres. 
 
MIGUEL JUAN REIG 

 
Les activitats amb inflables no es podran fer. Tot el que és a l’aire lliure és 
gratuït. 
 
SANDRA OBIOL 

 
Parleu de transversalitat, però no és així. Ho heu posat per activitats, però no 
s’hi veu la transversalitat. 
 



 

Una altra cosa és que em preocupa molt com gestionar la capacitat. Quan jo 
anava a Batoi, ens hi quedàvem la majoria, i hem d’ordenar sense generar 
greuges. 
 

 
JORDI MARTÍNEZ 
 
Sempre s’ha fet igual, per ordre. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Això és com els llibres, i va generar malestar. 
 
RAÜL LLOPIS 

 
Encara se n'han quedat. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
A les activitats es fa per ordre, i si no poden un dissabte, serà el següent. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Caldrà veure si per anar a la piscina hi ha qui hi envia una persona a les sis 
del matí per agafar lloc. I qui no pot fer això… 
 
MIGUEL JUAN REIG 
 
No és fàcil en les activitats sense inscripció. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Serà per rapidesa? 
 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Sempre és així. Jo m’he quedat sense anar a coses. Si hi ha molta demanda 
pots obrir el ventall entre setmana. Hi ha gent que encara no ha pogut anar al 
Canyet. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Una cosa és una excursió i una altra una escola d’estiu, que és un dret del 
xiquet. La piscina també és un problema. També veiem ‘fans’ que dormen en 
terra per anar a un concert... 



 

 
ALBERTO BELDA 
 
Si hi hagués més demanda que oferta, que ho dubte moltíssim, es mirarà el 

que tinga més necessitat. Si s'ha de dir a algú que no, ho haurem de dir, però 
jo crec que no es donarà. La gent té por, a mi em passaria. Crec que anem a 
oferir més que la demanda que puga haver-hi. Si hi haguera més demanda, 
es miraran criteris de conciliació, que els dos treballen i una sèrie de criteris. 
No tenim més espai, és el que és, i tenim els recursos materials i humans per 
oferir el que oferim. De tota manera, dubte que s’òmpliga, molta gent ja ha 
buscat alternatives. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Eixes solucions sempre cauen en les dones. 
 
ALBERTO BELDA 

 
Es marcaran les condicions especials, està treballant-se. No és l'ideal, però 
la situació és la que és. En saber les condicions, es diran els criteris. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Moltes poblacions no obriran les escoletes. 
 
 
SANDRA OBIOL 
 
Si ens comparem amb els pitjors… 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Fem un gran esforç per poder obrir les piscines i donar alternatives. 
 
MIGUEL JUAN REIG 

 
Les escoletes privades també van a muntar-se. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
S’ha de veure si serà per telefonada o per correu. 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 
Es veurà, normalment per correu. 



 

 
ARANZA DE GRACIA 
 
Nosaltres, correu. 

 
SANDRA OBIOL 
 
Fa setmanes que intente parlar amb el PROP. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
S'haurà de centralitzar. Per a famílies serà millor el telèfon. 
 
RAÜL LLOPIS 

 
En Ticketalcoi no es podrà fer tot. Hi ha moltes casuístiques. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Donava per suposat que s’introduïa per a saber les localitats. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Quan és una família, pots agrupar-la i estar junts. 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Estem valorant les opcions, està tenint-se en compte ticketalcoi, però en tot 
no servirà. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Al CADA, per exemple, si van en família, canvia la capacitat. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
L’aldea gal·la. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Segurament començarem 2021 amb aquestes restriccions. Veurem a quin 
nivell podem organitzar aquest sistema. Fàcil no serà... 
 
 



 

JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Volia saber si heu contactat amb entitats, com Amigos de la Música, Mussol, 
companyies de teatre... 

 
RAÜL LLOPIS 
 
Hem parlat amb moltes entitats, per a fer música amb el Mussol, i tenim 
contacte amb Amigos de la Música. A les entitats de teatre se’ls ha proposat, 
però tenen dificultat. No tenen temps per a assajar. Hem parlat per veure si 
poden fer alguna activitat, molts no ho veuen viable amb la situació actual. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
En teatre pot ser més complicat, però és més fàcil per a altres. 
 
RAÜL LLOPIS 

 
Ajuntar gent en un mateix espai és complicat. En qualsevol cas, alguna ens 
ha dit que anava a pensar-s’ho. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
En teatre professional es dóna la mateixa casuística? 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Aquesta setmana hem tingut contactes a veure què fem. Amb un o dos 
intèrprets és fàcil de programar, amb més ja és difícil. Les entitats musicals 
aquesta setmana ja assagen en petit format. Però és complicat de reprendre 
la forma. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
De l’Institut Valencià de Cultura per a la nova temporada, n’és possible 
alguna? 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Tenim diferents propostes. El més fàcil seria propostes de carrer, però ens 
ofereixen coses en teatres tancats, i és un handicap molt gran. En el 
Calderón, per exemple, parlaríem de 140 persones. Veurem que hi podem 
fer. Els hem dit que és un error, que amb els artistes que tenen no oferir 
espectacles de carrer... No totes les poblacions podran acollir-se a l'oferta 
que faciliten. 



 

 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
La filosofia és que la gent isca al carrer. 

 
RAÜL LLOPIS 
 
Eixe és l’error. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
D’açò, alguna cosa més? Les propostes que tingueu, les podeu passar a 
Alcaldia. 
 
Per altra banda, ixen les ajudes a autònoms, que estaran fins al 9 de juliol. Hi 
ha vuit administratius a l’Àgora per a tramitar les sol·licituds. La idea és al 
juliol començar a pagar, no quan estiguen totes. 
 
ALBERTO BELDA 
 
Hi ha un telèfon per a cita prèvia. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
De Comerç falta un informe de Conselleria que ja està demanat. 
 
Per altra banda, el 15 de juny s’obri el termini per a demanar les ajudes per al 
pagament de serveis bàsics, fins a 120 euros més un descompte en la taxa 
de la brossa i aigua. En la primera quinzena de juliol sabrem la petició d’uns i 
altres, sabrem quin pressupost necessitem i si podem destinar diners a altres 
accions. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Com està el tema dels indicadors? 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Segurament a final d’aquesta setmana estaran. 
 
Més qüestions? 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Com estan les propostes de les últimes setmanes? Si és necessari, 



 

expliqueu-les. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

La setmana que ve revisem totes les que hi ha i com estan. Totes les que 
estan en estudi, veurem si poden anar desenvolupant-se. 
 
Més coses? 
 
Quedem la setmana que ve. 
 
I, no havent-hi més assumptes, finalitza la sessió a les 18.05 hores. 
 
 

 

 

REUNIÓN DE LA MESA PARA LA REACTIVACIÓN DE ALCOY 
 
 

Día: 10 de junio de 2020 
Inicio: 17.10 horas 
Final: 18.05 horas   

 

La reunión se celebra en el salón de Plenos del Ayuntamiento de Alcoy y 
asisten en representación de los grupos municipales:   

 

Antonio Francés Pérez                Alcalde 
 

Jordi Valentí Martínez Juan        Portavoz del grupo municipal SOCIALISTA 
 

Juan Enrique Ruiz Doménech    Portavoz del grupo municipal PARTIDO  
          POPULAR 
 
Màrius Ivorra Torregrosa          Portavoz del grupo municipal COMPROMÍS 
        ALCOI 
 

Rosa María García González    Portavoz del grupo municipal 

                  CIUDADANOS 
 

Cristian Santiago de Jesús        Portavoz del grupo municipal PODEMOS  
 

Sandra Obiol Francés               Portavoz del grupo municipal GUANYAR  
                   ALCOI 
 
David Andrés Abad Giner        Portavoz del grupo municipal VOX 
 
Aranza de Gracia Gomis          Concejala del grupo municipal SOCIALISTA  



 

 

María Baca Nicolás                  Concejala del grupo municipal SOCIALISTA 
 

Carolina Ortiz Pineda               Concejala del grupo municipal                
                                             SOCIALISTA  
 
Miguel Juan Reig                      Concejal del grupo municipal SOCIALISTA 
 
Alberto Belda Ripoll                  Concejal del grupo municipal SOCIALISTA 
 
Raül Llopis Palmer                    Concejal del grupo municipal SOCIALISTA 
 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Como estaba previsto, vamos a hablar hoy de las actividades de ocio y 
cultura para el verano, para todos los colectivos independientemente de la 
edad. Se trata de una propuesta condicionada a la normativa por la 
Covid19, donde la distancia social y las mascarillas seguirán hasta superar 
la pandemia, siguiendo lo que marcan diferentes organismos e 
instituciones, como es el caso de federación para deportes. 
 

Los concejales han venido para que cada departamento explique, si os 
parece bien, el listado de actividades, sabiendo, como decía, que estará 
supeditado a si se pueden hacer por cuestiones sanitarias. En función de 
la acogida se puede aumentar o bajar la periodicidad. 
Se trata de que los meses de julio y agosto sean lo más activos posibles, 
puesto que este año una parte importante no saldrá de la ciudad por 
vacaciones, por dinero o por prudencia. Empieza Aranza. 
 

(Los concejales de los diferentes grupos de la oposición tienen el 
documento con las propuestas). 
 
 
ARANZA DE GRACIA 
 

Hemos hecho una recopilación de propuestas a través del CLIA, de cosas 
que se pueden hacer para la infancia y adolescencia, coordinado con el 
programa APPI, para niños y niñas. Muchas son transversales, implican a 
departamentos como el de deportes, cultura, juventud... Hemos elaborado 
un listado, en espera de poder realizar y temporalizar. 
 

Continúo con las actividades previstas en Igualdad, donde miramos la 
perspectiva de género. Las hemos elaborado con las entidades en que se 
trabaja. Los técnicos son los que proponen y muchas se trabajan en 
centros educativos. Son propuestas para jóvenes, musicales, cine... 
buscando el apoyo de grupos de la ciudad en materia cultural y deportiva, 
entre otras. Queremos aprovechar para dar visibilidad a los colectivos. 
 
 



 

MARIA BACA 
 
En Juventud hemos querido aprovechar la transversalidad de las 
concejalías, que sea de interés y no duplicar. Por la situación de la Covid-
19 hacemos más uso de las nuevas tecnologías y trabajamos actividades 
con mucha información propia y también con Igualdad, Medio Ambiente… 
 

El programa de cocina de sabores ha funcionado muy bien, también ha 
gustado mucho el magacín de cine y estamos haciendo muchos cursos 
que van muy bien. Hacer actividades al aire libre no es fácil, puesto que 
tienen que ser grupos reducidos y teniendo en cuenta las medidas de 
seguridad, pero hemos trabajado una programación, tenemos una 
programación del Club Jove. Por otro lado, tenemos cosas que no están 
cerradas, como espectáculos de magia, conciertos y otros. 
 

 

JUAN ENRIQUE RUIZ 
 

¿Puedes explicar el Club Jove? 
 

 

MARÍA BACA 
 
Dentro del Espai Jove está el Club Jove, con actividades además del CCJ. 

 

ANTONIO FRANCÉS 
 

En julio sí habrá escuelas de verano de diferentes entidades, como la de 
los vecinos de Batoi, el campus del Alcoyano… y estamos colaborando 
con estas entidades, que dentro de las limitaciones tengan espacio 
suficiente. 
 
CAROLINA ORTIZ 
 
Los mayores son un colectivo de riesgo, hace tiempo que están sin hacer 
nada y hemos pensado hacer algunas actividades al aire libre, en 
diferentes barrios, en los parques. Hemos programado yoga, gimnasia, 
pintura y baile, que además servirán para dar más visibilidad a las Aulas y 
reencontrarse. Se lo hemos dicho y están encantados. Hay que tener en 
cuenta que las Aulas de la Tercera Edad, como tal, no empezarán hasta 
octubre como mínimo. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
En función de la demanda, ver si en agosto podemos hacer alguna 
actividad. 
 
CAROLINA ORTIZ 
 

Sí, cine, diferentes actividades culturales… 
 



 

 
MIGUEL JUAN REIG 
 

En deportes vamos a hacer el Campus multideportivo en Eduardo Latorre, 
al final dos semanas cada grupo para que pueda haber más participación. 
Es para niños y niñas de 6 a 13 años, y son 85 euros por dos semanas. Y 
al final se ha hecho otro de 4 a 6 años. 
Ademas, tenemos otras actividades, como el deporte en familia, con 
juegos habituales en parques, que falta ver si se puede llevar a cabo por 
cuestiones de seguridad y desinfección, y que es interesante porque es 
para compartir con la familia. 
También ver si podemos hacer una jornada de orientación, iniciación a la 
escalada, hemos contactado también con la empresa de Tomás que falta 
acabar de concretar. Está en función del presupuesto. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Comenta también lo de las piscinas. 
 

MIGUEL JUAN REIG 
 
Han cambiado un poco las medidas establecidas,vamos a ver si podemos 
hacer lo mismo bono, porque se puede dar el aforo que teníamos, y si en 
algún momento puntual está completo el aforo, cerraremos. 
 

Las escuelas de verano de momento no es que no entrarán, pero se 
desviará todo a la piscina municipal, con las medidas necesarias. Si 
alguna no quiere, que lo diga la propia escuela de verano. En la de Batoi el 
año pasado había un centenar de niños y niñas, con ese aforo es 
imposible. Estamos acabando de perfilarlo todo. 
 
La semana que viene entramos en fase 3, estamos preparando el borrador 
pero nos esperamos hasta lunes para ver la última publicación. 
Prácticamente se abren todas las instalaciones, el Eduardo Latorre, con 
cita previa para las actividades dirigidas y la piscina. En el gimnasio las 
medidas fijan el 50%, daremos más cobertura a los abonados, que puedan 
disfrutar. 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 

En medio ambiente está previsto hacer todas las actividades en la calle y 
alguna ya se ha hecho antes con éxito, como la excursión a la Cova 
Juliana. También se propone, entre otros, una ruta teatralizada en 
espacios para dar a conocer la historia, diferentes visitas de la mano de 
Cultura o Turismo, rutas a la fresca que tienen mucho éxito y por senderos 
menos conocidos, en definitiva, para disfrutar de la ciudad y del entorno. 
 
ROSA GARCÍA 
 
Casi todo es en la naturaleza, ¿se puede ir con perros? 
 
 



 

ALBERTO BELDA 
 
Las escuelas infantiles municipales hacen escuela de verano, con ratios 
muy reducidos, sobre todo por la conciliación. Los centros de Primaria que 
habían hecho escuelas de verano van a seguir apostando, con las ratios 
que se fijan. La forma para acceder desde Servicios Sociales será la 
misma que otros años, evaluarán a las familias qué lo necesitan y supongo 
que se ampliará el criterio para la integración. 
 

Por otro lado, como hay muchas actividades de otros departamentos, 
daremos cobertura. 
 

RAÜL LLOPIS 
 

Hemos trabajado transversalmente todas las concejalías. Por no 
reiterarme, decir solo cuestiones como que trabajamos el cine este año 
con un valor añadido, puesto que al estar trabajando con la Escuela de 
Arte en Animalcoi, programaremos pelis de animación como son ‘Buñuel 
en el laberinto de las tortugas’, que fue premiada en los Goya, y ‘Memorias 
de un hombre en pijama’, de Paco Roca. Va calando el mensaje del 
festival de animación y veremos cine de nivel. En cualquier caso, 
queremos tocar un poco de todo y estamos perfilando el resto de títulos. 
 
Por otro lado, señalar que, como se ve en el documento, lo que hemos 
hecho es lo que hacemos todos los veranos, como es dar protagonismo a 
las entidades musicales, con conciertos de diferentes formatos y en 
diferentes lugares de la ciudad. Ver cómo acercar la música en diferentes 
formatos, hacer audiciones de dolçaines, entre otras cosas que no figuran 
todavía en el documento, como hacer actividades en familia en torno a las 
exposiciones que están abiertas. 
 

ANTONIO FRANCÉS 
 
És importante que revisemos el documento y si vemos algo que añadir lo 
digáis y lo valoremos, para que pueda mejorarse, y a final de junio cerrar 
un calendario definitivo, intentando no solaparse unos con otros. 
 
ARANZA DE GRACIA 
 
Quería añadir una cosa, resaltar que haremos algunas actividades con 
entidades, como puede ser la Protectora, entre otras. 
 
MIGUEL JUAN REIG 
 

Las actividades con hinchables no se podrán hacer. Todo lo que es al aire 
libre es gratuito. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Habláis de transversalidad, pero no lo es. Habéis puesto por actividades, 
pero no se ve la transversalidad. 
 



 

Otra cosa que me preocupa mucho es cómo gestionar el aforo. Cuando yo 
iba a Batoi nos quedábamos la mayoría, y tenemos que ordenar sin 
generar agravios. 
 

JORDI MARTÍNEZ 
 

Siempre se ha hecho igual, por orden. 
 
SANDRA OBIOL 
 

Esto es como los libros, y generó malestar. 
 
RAÜL LLOPIS 
 

Todavía han quedado. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

En las actividades se hace por orden, y si no pueden un sábado será el 
siguiente. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Habrá que ver si para ir a la piscina hay quién envía a una persona a las 
seis de la mañana para coger sitio. Y quien no puede hacer esto… 
 
MIGUEL JUAN REIG 
 

No es fácil en las actividades sin inscripción. 
 
SANDRA OBIOL 
 

¿Será por rapidez? 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 

Siempre es así. Yo me he quedado sin ir a cosas. Si hay mucha demanda 
puedes abrir el abanico a entre semana. Hay gente que todavía no ha 
podido ir al Canyet. 
 
SANDRA OBIOL 
 

Una cosa es una excursión y otra una escuela de verano, que es un 
derecho del niño. La piscina también es un problema. También vemos 
‘fans’ que duermen en el suelo para ir a un concierto... 
 
ALBERTO BELDA 
 

Si hubiera más demanda que oferta, que lo dudo muchísimo, se mirará el 
que tenga más necesidad. Si se tiene que decir a alguien que no, lo 
tendremos que decir, pero yo creo que no se dará. La gente tiene miedo, a 
mí me pasaría. Creo que vamos a ofrecer más oferta que la demanda que 



 

pueda haber. Si hubiera más demanda se mirarán criterios de conciliación, 
que los dos trabajen y una serie de criterios. No tenemos más espacio, es 
el que es, y tenemos los recursos materiales y humanos para ofrecer lo 
que ofrecemos. De todas maneras, dudo que se llene, mucha gente ya ha 
buscado alternativas. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Esas soluciones siempre caen en las mujeres. 
 
ALBERTO BELDA 
 
Se marcarán las condiciones especiales, está trabajándose. No es lo ideal, 
pero la situación es la que es. Cuando sepamos las condiciones se dirán 
los criterios. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Muchas poblaciones no abrirán las escuelas de verano. 
 
SANDRA OBIOL 
 
Si nos comparamos con los peores… 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Hacemos un gran esfuerzo para poder abrir las piscinas y dar alternativas. 
 
MIGUEL JUAN REIG 
 
Las escuelas de verano privadas también van a montarse. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Ver si será por llamada o correo. 
 

JORDI MARTÍNEZ 
 

Se verá, normalmente correo. 
 
ARANZA DE GRACIA 
 

Nosotros correo. 
 

SANDRA OBIOL 
 

Llevo semanas intentando hablar con el PROP. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Se tendrá que centralizar. Para familias será mejor el teléfono. 
 



 

RAÜL LLOPIS 
 
En ticketalcoi no se podrá hacer todo. Hay muchas casuísticas. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Daba por supuesto que se introducía para saber las localidades. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Cuando es una familia puedes agruparla y estar juntos. 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Estamos valorando las opciones, está contemplándose ticketalcoi, en todo no servirá. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
 En el CADA, por ejemplo, si van en familia cambia el aforo. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
La aldea gala. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Seguramente empezaremos 2021 con estas restricciones. Veremos a qué nivel podemos 
organizar este sistema, fácil no va a ser. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 

Quería saber si habéis contactado con entidades, como Amigos de la música, Mussol, 
compañías de teatro... 
 

RAÜL LLOPIS 
 

Hemos hablado con muchas entidades, para hacer música con Mussol, y tenemos 
contacto con Amigos de la música. A las entidades de teatro se les ha propuesto, pero 
tienen dificultad. No tienen tiempo para ensayar. Hemos hablado para ver si pueden hacer 
alguna actividad, muchos no lo ven viable en la situación actual. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
El teatro puede ser más complicado, pero es más fácil para otros. 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Juntar a gente en un mismo espacio es complicado. En cualquier caso, alguno nos ha 
dicho que se lo iban a pensar. 
 

 



 

JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
¿En teatro profesional se da la misma casuística? 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Esta semana hemos tenido contactos a ver que hacemos. Con uno o dos intérpretes es 
fácil de programar, con más ya es difícil. Las entidades musicales esta semana ya 
ensayan en pequeño formato. Pero es complicado retomar la forma. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Del Institut Valencià de Cultura para la nueva temporada, ¿es posible alguna? 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Tenemos diferentes propuestas. Lo más fácil sería propuestas de calle, pero nos ofrecen 
cosas en teatros cerrados, y es un hándicap muy grande. En el Calderón, por ejemplo, 
hablaríamos de 140 personas. Veremos qué podemos hacer. Les hemos dicho que es un 
error, que con los artistas que tienen no ofrecer espectáculos de calle. No todas las 
poblaciones podrán acogerse a la oferta que facilitan. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
La filosofía es que la gente salga a la calle. 
 
RAÜL LLOPIS 
 
Ese es el error. 
 

ANTONIO FRANCÉS 
 

¿De esto algo más? Las propuestas que tengáis las podéis pasar a Alcaldía. 
 

Por otro lado, salen las ayudas a autónomos, que estarán hasta el 9 de julio. Hay ocho 
administrativos en  Àgora para tramitar las solicitudes. La idea es en julio empezar a 
pagar, no cuando estén todas. 
 
ALBERTO BELDA 
 

Hay un teléfono para cita previa. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

De comercio falta un informe de Conselleria que ya está pedido. 
 

Por otro lado, el 15 de junio se abre el plazo para pedir las ayudas para el pago de 
servicios básicos, hasta 120 euros mas un descuento tasa basura y agua. En la primera 
quincena de julio sabremos la petición de unos y otros, sabremos qué presupuesto 
necesitamos y si podemos destinar dinero a otras acciones. 
 
 



 

JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
¿Como está el tema de los indicadores? 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Seguramente a final de esta semana estarán. ¿Más cuestiones? 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
¿Como están las propuestas de las últimas semanas? Hace falta, explicarlas. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
La semana que viene revisamos todas las que hay y cómo están. Todas las que están en 
estudio ver si pueden ir desarrollándose. 

 
¿Más cosas? 

 

Quedamos la semana que viene. 
 
Y no habiendo más asunto finaliza la sesión a las 18.05 horas. 

 


